

Møde 14. januar 2019, kl 19.00

Sted: Jørgen Gislum, Bøgevej 30

Til stede: Michael Mogensen Brian Henriksen, Jørgen Gislum, Lars Nysten, André Enemærke.

## Indhold

1 - Økonomi .....	1
2 - Udlån .....	1
3 – Hinnerup Containerservice .....	1
4 – Generalforsamling .....	1
5 – Fastelavn .....	1
6 – Andre arrangementer .....	2
7 – Rotter .....	2
8 – Runden rundt:.....	2
9 - Næste møde .....	2

**1 - Økonomi:** Fin økonomi. Vi er 1.400 kr over budget. Mulighed for Mobilepay er stadig undervejs.

**2 - Udlån:** Intet nyt (se nedenstående)

**3 – Hinnerup Containerservice (HCS)** er gået konkurs. Vi afventer kurator og det bør være en formsag at gøre krav på vores indbo og vores to containere. Trاسبorg kan være en mulighed for ny plads til containerne. Alternativt ”trekanten” på Kløvervej. Der tages kontakt til Trاسبorg. Derudover tages kontakt til muligt firma som kan overtage ”haveaffaldstjansen”.

**4 – Generalforsamling:** Tid og sted næste møde. Der er mulighed for at kombinere med Vejfonden igen, men med en anden fordeling ift udgifter. Alternativt holde det hos Kaffebaren i Hinnerup. Michael tager kontakt. Der tages kontakt til nye som vil tage en tjans som bestyrelsesmedlemmer. Brian og Michael stiller ikke op igen, men vil stadig være behjælpelige med diverse opgaver og gode råd. Listen over betalende medlemmer ajourføres som hjælpemiddel til potentielle bestyrelsesmedlemmer.

**5 – Fastelavn:** Der tages kontakt til de Grønne Busser (Kim Nielsen) og hører om vi kan låne lokalet igen d. 3 marts. Lars Nysten bestiller tøndere. André laver ny indbydelse når der er sikkerhed for lokalet. Kl 14.00-16.00. Vi mødes kl 11.30 hos containeren for at rengøre inden at stole og borde hentes. Lars printer og Michael (Nanna) går rundt. Sponsorgaver fra Rema1000 forhøres igen i forhold til dette. Michael har tjansen eventuelt sammen med Lars Nysten. Jørgen bestiller fastelavnsboller samt 5 sandwiches. Når antal tilmeldinger er klar bestilles fastelavnsboller.

**6 – Andre arrangemente:** Sommerfest 1. weekend i juni (lørdag). (laves som note i fastelavnsindbydelsen). Fisketuren i september fastholdes. Brian er indtil videre stadig tovholder til trods for udtrædelse af bestyrelsen.

**7 – Rotter:** Der har været spørgsmål om rotter. Det har været et generelt problem i området. Denne gang har det været pga utætte rør og manglende strømpeforinger i et specifikt område. Foreningen vil bakke op med det vi kan i det omfang det er nødvendigt.

**8 – Runden rundt:** Priser på hjemmeside ajourføres. Priser på service (bestik, tallerkner etc), samt pris på Højtryksrensere, inkl tilbehør (25 kr/3dage). Verisureaftalen fortsætter. Der indkøbes to nye Ruko-låse som kan omkodes til containeren. På fastelavnsdagen mødes vi i containeren og rengør/rydder op kl 11:30.

**9 - Næste møde:** Næste møde inden "studietur". Lørdag d. 16. marts Kl 13.00. André undersøger muligheden for lokalt arrangement.